
 
SKOLEBESTYRELSESMØDE             
12. juni kl. 17.00 – 19.00 
Mødet afholdes i mødelokalet 

 

Fremmødte: 

Morten B. Madsen, Jennie S. C. Voergaard, Rasmus D. Jørgensen, Susanne Andersen, Cecilie Blaabjerg, 

Susanne Kristensen, Tobias A. Nielsen, Lasse F. J. Ankjær, Neha Kumar, Sofie Weng, Frederik Q. Christen-

sen 

Afbud:  

Ida K. Hansen, Heidi G. Nielsen, Freja Jørgensen 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

2. Nyt fra ledelsen 
Rasmus orienterer om:  
- 8 nye ansættelser: 2 nye børnehaveklasseledere (Louise og Michael), pædagog til kom-

mende 0. årgang (Bjarke), 2 lærere til indskoling/mellemtrin (Nicoline og Helle), 1 lærer til 
mellemtrin/udskoling (Louise), en lærer til Mellemrummet (Isabel) samt Maiken, der er læ-
rer for Susanne i konstitueringsperioden 

- Der kommer solceller på taget af udskolingen og biblioteket 
- Skemaerne kommer ud med juni nyhedsbrevet til forældre og elever 
- Forbedring af Grønnegårdens underlag hvor der bl.a. laves dræn, forventes færdigt inden 

sommerferien  
 

3. Nyt fra elevrådet 
-        Der har ikke været afholdt elevsrådsmøde i udskolingen siden sidst 
- Cecilie fortæller om punkter fra indskoling/mellemtrins-elevråd, hvor særligt toiletterne er 

et punkt. Alle klasser har nu et toilet tildelt 
- Affaldssortering er også på dagsordenen 
- Der er forslag om dukseordning, så der samles skrald og sættes fokus på oprydning 

 
4. Nyt fra Fællesrådet 

- Der har været fællesrådsseminar. Der opfordres til at gå ind og afgive høringssvar ift. nyt 
stort frysehus, som er i støbeskeen. 

- På Fællesrådets Facebook side er link til underskriftsindsamling mod nedlæggelse af grønt 
fællesareal; Fælleden. Der opfordres til at benytte det. Skolebestyrelsen vil gerne opfordre 
forældre på skolen til at støtte forslaget. Skolebestyrelsen får derfor deres eget punkt i ny-
hedsbrevet for juni til forældrene. 

 
5. Forventet regnskab v/Rasmus Dalager 

- Rasmus gennemgår de foreløbige regnskaber først for SFO, som har ændret sig en smule til 
den positive side siden budgettet. Skolebestyrelsen har ingen kommentarer hertil. 

- Rasmus gennemgår regnskabet for skolen, som er justeret ift. sidste skolebestyrelsesmøde, 
bl.a. ift. regulering af personlig assistance og nye elever i specialklasse, som betyder, at det 
forventede driftsregnskab er dårligere end forventet. Det forventes dog, at noget af det 
tabte kan indhentes på vikarkontoen. Skolebestyrelsen har ingen kommentarer hertil. 

 



6. Forslag til temaer for kommende skoleår? 
Fra sidste møde – flere tilføjelser?  
Vision og mission 

Forældretilfredshed  

Elevtrivsel opfølgning 

Fastholdelse af medarbejderne opfølgning 

Evaluering af mobilfriskole – klubben – digital dannelse 

Evaluering af fællesskabsdagen 

Frivillighed - for fællesskab og ejerskab over det der er fælles 

 

Tilføjelser til punkter: 

- Mellemrummet 

- Fastholdelse af medarbejderne opfølgning – elever med særlige behov. Er der en procedure 

for at fastholde dygtige medarbejdere, som ikke er fastansat? 

- Biblioteket 

- Forældretilfredshed: Kommunikation, f.eks. ift. klassesammenlægninger 

- Skolebestyrelsen afgiver høringssvar ift. børn og unges trivsel 

  
7. Evaluering af årets arbejde i SB - hvad er vi stolte af, hvad kunne vi gøre mindre af - og hvad vil 

vi bringe med os/have fokus på i næste skoleår? 
- Årshjulmetoden er velfungerende. 
- Der peges på, at der savnes en fornemmelse af den øvrige forældregruppe. Kan der arbejdes 

med det? Kan temaer sendes ud, inden de behandles på et bestyrelsesmøde? 
- Skal årshjulet for arbejdet lægges ud på Aula, så alle forældre kan læse med, og hvor man 

kan vende tilbage med indspark til kommende arbejde? Er det bedre kvartalsvis?  
- Skal årshjulet præsenteres på forældremøder? Hvordan kan der skabes dialog og inddra-

gelse med den øvrige forældregruppe ift. bestyrelsesarbejdet?  
- Der opfordres til også at komme med ros, og ikke kun bemærkninger, når det bøvler. 
- Mere tid til at komme i dybden med punkterne – kunne udvalg være en løsning for at 

komme dybere ned fremfor at kradse i overfladen? 
- Det er godt med forundersøgelsen ift. punkter.  
- Er mængden af temaer for stor? Skal et punkt være på hen over to møder?  
- Skal man melde sig ind på punkter, når årshjulet er færdigt? Brainstorm – oplæg – beslut-

ning? 
 

8. Elevtrivsel og sociale årsplaner v/Susanne Andersen – Lukket punkt 
Susanne, konstitueret udskolingsleder, præsenterer, hvordan skolen indtil videre har arbejdet 
med elevtrivselsmålingen. Det er bl.a. sket på et PR-møde (pædagogiskrådsmøde). Der har alle 
klasseteams arbejdet med data fra elevtrivselsmålingen, og de har sammen med eleverne lavet 
en social årsplan, hvor der arbejdes med de ting, der udfordrer klassetrivselen.     
  
Skolebestyrelsen inddeles i to grupper for at se på data fra elevtrivselsmålingen og for at give 
input på data fra et forældreperspektiv. 
 

Opsamling 

 

9. Evt.  

 

 

 

 

 



 

 

 

Nøgletal - til orientering:  

Elevtal pr. 040424  669 
Indmeldelser 040424-040624 6 (2 i indskolingen, 3 på mellemtrin, 1 i udskolingen)  
Udmeldelser 040424-040624 4 (1 i indskolingen, 2 på mellemtrin, 1 i udskolingen)  
Elevtal pr. 040624  671 

Indmeldte i SFO pr. 040424 321 (+ 3 i 4. kl. morgenpasning) 
Indmeldte i SFO pr. 040624               319 (+ 3 i 4. kl. morgenpasning) 
 

 

Med venlig hilsen 

 

Morten Bitsch Madsen   Rasmus Dalager Jørgensen 

Formand for skolebestyrelsen   Konst. skoleleder    

 


